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DAGSORDEN: 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat fra mødet 5. december 2012 
3. Meddelelser 

a. Institutleder 
b. Sekretariat 
c. Akademisk Råd 
d. Andre 

4. Drøftelse af evt. indførelse af mobiltelefoni 
5. Publicering i Open Access – se: http://www.vbn-redaktionen.aau.dk/openaccess 
6. Fysisk plads til Institut for Sociologi og Socialt Arbejde – Campus Aalborg og orientering fra 

Campus Sydhavnen 
7. Eventuelt 
 
Ad 1.: Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
Ad 2.: Godkendelse af referat fra mødet 5. december 2012 
STÅ-talskonsekvenserne var ikke opført korrekt. Referatet blev herefter godkendt. 
 
Ad 3.: Meddelelser 

a. Institutleder 

 Økonomi fylder pt. meget på Fakultetsledelsesniveau. Der tales om, at huslejen 
decentraliseres til institutniveau. Husleje baseres pt. på indtægter og ikke på antal 
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anvendte m2. Decentraliseringen kan blive en fordel for instituttet. Dog er intet pt. 
endeligt besluttet. En eventuel plan vil blive udfaset hen over en periode på tre år. 

 Pt. stor drøftelses af nye normeringer for undervisningen. Hvad betyder 
konsekvenserne. Timenormeringen for koordineringen nedsættes. Får dette virkning 
for TAP-normeringen – og hvor findes de økonomiske midler til en eventuel ændring 
af TAP-normeringen. Pt. i dialog med studielederne omkring dette. 

 Dialog omkring nye uddannelsesinitiativer pågår (Diplomuddannelse inden for Børn 
og Ungeområdet – dog først en realitet, når studentergrundlaget er rentabelt). 

 Indgået aftale med Region Nord omkring levering af undervisningskapacitet til 
MasterClas i Organisation og Ledelse. Hvordan afregningen bliver, er endnu 
uafklaret. 

 UCN interesseret i medvirken til tværfaglig efteruddannelsesinitiativ, hvor Instituttet 
bidrager med den faglige del. 

 Instituttet kan forvente uanmeldt besøg af Arbejdstilsynet inden for de næste tre 
måneder. 

 APV-resultaterne kommer primo marts. 
b. Sekretariatet 

 Gennemgang af økonomisk opgørelse efter konteringer pr. 31. december 2012. 
Endelig regnskab for år 2012 kan endnu ikke udfærdiges pga. hovedbogen først 
lukkes i uge 6. Men det kan forventes, at resultatet bliver negativt. 

 Besluttet at Skolen for Sociologi og Socialt Arbejde får råderet over ekstra kr. 
250.000 til udvikling at nye uddannelsesinitiativer. 

 Ansøgningsprocedure til ansøgning om rejse- og konferencebidrag fra Det Obelske 
Familiefond afventer besked fra Rektor, som har modtaget samlet bevilling fra Obel. 
Eventuelle ansøgninger udfærdiges og sendes til Bo Møller Lange, som opbevarer 
ansøgninger til proceduren bliver udmeldt på AAU. 

 Bevillingsoversigt (ansøgninger til IU og Strategipuljen) for år 2013 blev udleveret. 
c. Akademisk Råd 

 Janne Seemann meddelte, at konfrontationstimenormeringen skal konfirmeres på 
næste møde. På samme møde skal formandsskabsrollen evalueres og drøftes. Hun 
er tilhænger af, at det er dekanen, som er formand for rådet. 

d. Andre 

 Annick Prieur orienterede fra ph.d.-udvalget. Fakultetet har udarbejdet ny 
hjemmeside - http://www.fak.samf.aau.dk/phd/. Ph.d.-årsberetning for år 2012 er 
under udarbejdelse. Der vil blive afholdt ph.d.-vejlederkursus i maj og november. 
Drøfter pt. fortrolighedsspørgsmålet i afhandlinger. Opfordrer til at ph.d.-studerende 
tænker på dette i startfasen af afhandlingen. Ser pt. på investering af plagiat-
system. Vigtigt at håndhæve, at undervisningsforpligtelsen er på max. 600 timer – 
instituttet kommer fremover til at betale for timerne over 600. 

 
Ad 4.: Drøftelsen af evt. indførelse af mobiltelefoni 
Rasmus ønskede at høre Institutudvalgets holdning til eventuel indførelse af mobiltelefoni. 
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Der vil blive tale om en høj anskaffelsespris af telefoner – smartphones, dog ikke ikke Iphone. 
Der vil blive tale om et tilbud til medarbejderne – enten IP-telefoni (som i dag) eller 
mobiltelefoni. Udvalget er indforstået med en sådan indførelse. Sekretariatet arbejder videre 
med en implementering af mobiltelefoni.  
 
Ad 5.: Publicering i Open Access 
Punktet blev drøftet – der bør udfærdiges politik på Fakultetet, hvem der betaler sådanne 
udgivelser, som kan blive meget omkostningstunge. 
Der vil være mulighed for at budgettere det i ansøgninger til Forsknings- og 
Innovationsstyrelsen. 
Rasmus drøfter publiceringsfinansieringen i Fakultetsledelsen.  
 
Ad 6.: Fysisk plads til Institut for Sociologi og Socialt Arbejde – Campus Aalborg og 
orientering fra Campus Sydhavnen 
Der arbejdes pt. på at finde løsning ift. Campus Sydhavnen – modellen lyder på, at Instituttets 
medarbejdere kan blive i stuetagen – dog endnu usikkert, om der også skal ekstern 
virksomhed ind der. Desuden arbejdes på ph.d.-delekontorer på 2. etage. Der arbejdes videre i 
den tilknyttede Campus KHB. nedsatte styregruppe, hvor Dorte Caswell er instituttets 
repræsentant. 
Campus Aalborg har også behov for yderligere plads, stillet Kroghstræde 6 i udsigt fra E13. 
Når endelig beslutning om hvor yderligere kvadratmeter vil være nedsættes 
brugergruppeudvalg.   
 
Ad 7.: Eventuelt  
Intet. 
 
Marianne Morell 

Referent 


